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Pesymizm, tak jednym słowem można opisać odczucia jakie panują wokół

Romy. Kibice są zmęczeni i zmartwieni grą zespołu i całą sytuacją, brakiem

jakichkolwiek sygnałów ze strony kierownictwa.

 

Marco Madeddu dla TeleRadioStereo:

- Roma traci łatwo gole z rąk wszystkich i pozyskuje El Shaarawyego? Nic nie

rozumiem.

 

Luca Valdiserri dla Rete Sport:

- Jest tak wielki pesymizm, że doszliśmy naprawdę do takiego punktu, że wystarczy

niewiele, aby się poprawić. W momencie, w którym mówi się mi, aby nie

przywiązywać się do graczy, gdyż ci przychodzą i odchodzą, do czego mam się więc

przywiązywać? Nie pamiętam podobnego niezadowolenia ludzi, to wielka wina tego

kierownictwa, nie rozumieją, że taki model prowadzenia drużyny oddala ludzi od

stadionu. Jeśli Roma nie awansuje do Ligi Mistrzów, chcę zobaczyć czy Roma będzie

miała siłę do niesprzedawania najlepszych graczy, jak to robi De Laurentiis,

zatrzymując Higuaina, Callejona, Hamsika, Insigne, po dwóch sezonach bez Ligi

Mistrzów. Martwiącą rzeczą jest to, że Garcia pokazuje zaświadczenie lekarskie, nie

mówi "Salah może grać", ale "ma zielone światło od sztabu medycznego".

 

Massimiliano Magni dla Rete Sport:

- Spadek liczby kibiców na Olimpico nie dotyczy tylko Curva Sud, choć jej absencja

wywiera negatywny wpływ na resztę stadionu. Taka złożona sytuacja jest trudna do

rozwiązania. Trzeba starać się przywrócić drużynę do gry, do boiskowej zabawy,

trzeba angażować kibiców. Zamiast tego zespół jest zmartwiony, gra źle, ceny

biletów są bardzo wysokie, kierownictwo jest daleko.

 

Paola Di Carlo dla Rete Sport:

- To chwila największej piłkarskiej depresji, jaką pamiętam. Jak odzyskać entuzjazm,

skoro ruchy transferowe (Perotti i El Shaarawy) są kompletnie rozbierze z tym czego
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oczekują ludzie? Jestem po prostu zmęczona.

 

Ugo Trani dla Rete Sport:

- To mecz, który zawiera w sobie po trosze cały sezon. Największą wadą tego

dyrektorstwa jest to, że odsunęli ludzi od stadionu. Nawet bym nie zastępował

Iturbe, gdyż potrzeba co najmniej jednego mocnego bocznego obrońcy, a nawet

dwóch. Digne potrzebuje odpoczynku i lepiej, żeby nie zagrał z Veroną. Jeśli chodzi o

brak kibiców, jest w tym wina kierownictwa, ale też trudności ekonomicznych.

Uwaga! Nie tylko Curva Sud jest nieobecna. Ci, którzy jeszcze chodzą na stadion

mówią, że w przyszłym sezonie nie wykupią karnetów i będą oglądać przed

telewizorem.

 

Franco Melli dla Radio Radio:

- Roma-Milan to derby straconego czasu, dwóch klubów, które w ostatnich latach

zepsuły bardzo dużo, być może wszystko.

 

Salvatore D'Arminio dla Centro Suono Sport:

- Garcia powinien zostać zwolniony przed przerwą świąteczną. Teraz mecz po meczu

idzie się przed siebie z taką niewiadomą, to sprawia, że całe środowisko wokół

drużyny jest nerwowe.

 

Roberto Pruzzo dla Radio Radio:

- Były okazje na wyrzucenie Garcii, teraz nie ma to sensu. Jeśli Pallotta ma w ręku

zwycięską kartę na czerwiec, dojechałbym do końca sezonu z Garcią.

 

Roberto Renga dla Roma Radio:

- Remis nie uratuje sezonu, ale może uratować trenerów. Myślę, że obydwa kluby są

nastawione na pozostanie przy tych trenerach i ich wymianę w czerwcu. Sądzę, że

odpowiedzialność nie spoczywa jedynie na trenerach.
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